

## Protokoll Linköpings hundungdom 2023-04-03 - 3

Närvarande: Rolf Gustavsson, Olivia Gustafsson, Hanna Hedlund, Yvonne Öster, Ida Wessberg och Elin Fahlander via telefon.

1. **Mötet öppnas:** Olivia hälsade alla välkomna och öppnade mötet.
2. **Val av mötessekreterare:** Yvonne
3. **Val av justerare:** Rolf
4. **Godkännande av föregående protokoll:** Styrelsen godkände föregående protokoll.
5. **Kassarapport:** Resultatet för mars är +15018 kr

### Intäkter bl.a.:

Träning i hallen 40 550 kr. Anmälningavgifter tävlingar 9 169 kr. Kursintäkter 9600 kr (Ag). Bidrag 2702 kr. Servering 1582 kr.

**Summa intäkter: 67 611**

### Utgifter bl.a.:

Dräniering klubbstugan 18 035 kr, Fika 1 459 kr, Lokalhyra 18 913 kr. Arrende mark klubbstuga 1 996 kr. Bankkostnader 1 505 kr. Rosetter+priser 1 464 kr. SBK/SKK-avgifter 560 kr (FS).

**Summa kostnader: -52 593**

Saldon per 2023-03-31:

Payson	203 226,50
PG 262798-2	244 539,14
PG 35 65 61-1	-950
Sparkonto Nordea	401 360,41

Övrigt: Vi har även betalat dragnings av elen i klubbstugan (56 500 kr) denna kostnad avskrivs tillsammans med huset på 10 år och påverkar inte månadens resultat.

6. **Aktivitets och beslutslogg:**  
**Att göra enligt föregående protokoll:**

**Belysningen i hallen:** Byter ut alla lysrör mot ledlampor och ser över elförbrukningen. **Har en egen punkt längre ner.**

### Punkter från årsmötet:

- \* Tanja kan tänka sig att utreda nya gräset, kostnad etc. **Fortsätter**
- \* Annika Mojanis kan tänka sig att utreda kostnader etc angående belysning på planerna. **Elin skickar underlag till Annika.**
- \* Lagning av hinder. Yvonne är projektledare. **Granulat finns att köpa**

***lös vikt eller färdiga mattor arbetet sätter igång så fort tillgång finns till hall eller hus.***

Ta bort soptunnan från uteplanen. ***Gör vi på arbetsdagen***

Fixa betalkort. ***Rolf rapporterar att det går att lösa. Han fixar det tillsammans med Olivia.***

REPSKAPET: ***Ingen i ungdomsgruppen verkar vilja åka.***

7. **Samträning i sommar:** Ida gör ett schema för rally, lydnad och hooper som delar på översta gräsplanen. Freestyle bokar hallen inne. Nosework och agility planerar själva när och var
8. **Inkomna skrivelser:**

**Belöningsystemet** - Inte många som tar ut belöningar. Styrelsen beslutade att belöningsystemet fortsätter som tidigare det här året. Efter det gör vi en utvärdering. Nya försök att upplysa medlemmarna om vikten av att skriva in timmarna i systemet ska göras. Elin fixar en lapp att lägga ut på bordet vid tävlingar. Malin ska skriva till sektionerna om att de ska påminna sina funktionärer om att fylla i listan.

**Ny sektionsansvarig Lydnad** - Anita von Braun

**Veckans bana i Agility** - Veckans coachade bana. Styrelsen beslutade att det är en bra ide och lämnade uppgiften till Elin att fixa detta.

**Samordna allt inför USM** - Styrelse bifaller idén och ger Tanja uppdrag att dra i frågan, Styrelsen beslutade att Tanjas omkostnader betalas av klubben. Styrelsen beslutade att klubben betalar anmälningsavgifterna för de ungdomar som vill tävla. Beslut om andra kostnader avvaktas tills vi vet hur många som vill åka.

**Ungdomsrådsbesök** 19/4 kl 18:00 Volontärbyrån. Olivia och Yvonne träffar dem på klubben för att få information om hur vi eventuellt kan få hjälp från dem.

**Kalendern på hemsidan**- Elin undrar vad som ska vara i kalendern. Det är svårt att få med text för både bokningarna av hallen och planerna. Styrelsen beslutade att på vintersäsongen står aktiviteterna som är i hallen i kalendern. Och på sommarsäsongen så står bokningarna av uteplanerana där.

**Offert byte av belysning i hallen:** Styrelsen tittade på två offerter, en från PEMA och en från Orelli. Styrelsen beslutade att välja Orelli, Yvonne fick i uppdrag att kontakta dem snarast.

**Äggjakt** - Styrelsen beslutade att köpa in ägg 20 st. Ungdomsgruppen fick i uppdrag att fixa det. Äggen ska finnas tillgängliga från och med långfredagen.

**Uppdatera hemsidan angående styrelsemedlemmar** . Elin har ändrat lite på hemsidan. Hanna har inte någon bild och text. Elin tar kontakt med Hanna så att det blir gjort. Övriga i styrelsen får i uppdrag att kolla att det som finns på sidan stämmer.

**Hyra av uteplanen som icke-medlem (fråga på mejl).** Styrelsen beslutade att Elin ändrar på hemsidan om att bara medlemmar får hyra både planer och hallen vilket har beslutats tidigare. Rolf svarar den som skickat mailet.

9. **Rapporter:** Elin har köpt in lådor till klubbens rosetter.

10. **Rapporter från/till arbetsgrupperna:**

**Rally:** Träningsstävling på onsdag.

**Huset: Snart klart inomhus** :) Bara småfix kvar och inkoppling av vatten. Altan och handikappramp byggs så fort vädret tillåter. Förhoppningsvis klart i maj. Inköp av färg

bör göras till fixardagen.

**Freestyle:**

**Agility:** Styrelsen godkände frågan om Agilitydygn 29/4 17:30 30/4 kl 18. Styrelsen beslutade att stå för kostnaden att köpa in sand och tejp som behövs för att laga tunnelsäckarna. Styrelsen beslutade att det är ok att agilitysektionen köper in oxebommar och 3 meters tunnel.

Minnesanteckningarna från sektionmöten kommer inte att publiceras på hemsidan.

**Ungdomsgruppen:** Har varit på ett lyckat studiebesök hos AniCura Jägarvallen.

**Lydnaden:** Har haft sin första officiella tävling. 20 anmälda. Lyckad tävling som gav mersmak.

**11. Förslagslådan:**

**Inköp av rallyskyltar med de nya momenten:** Det finns redan inköpta som ligger inne i hallen.

**En medlem önskar att det ska plockas undan bättre i hallen:** styrelsen beslutade att Elin gör ett inlägg om att be medlemmarna bli lite bättre på att hålla i ordning i hallen.

**12. Övriga frågor:** Rolf ska ta tag i att fakturera sponsorerna. Styrelsen beslutade att fråga stuggruppen om de kan ta fram en liten berättelse om husets framväxt till hemsidan.

Sektionerna ska informeras om att klubbens sponsorer ska stå med i PM. Rolf gör en sammanställning om vilka sponsorer vi har.

**13. Nästa möte: 4 maj klockan 18:00-20:00**

**14. Avslutning av mötet.**

Mötesordförande:

.....

Justerare:

.....